
ZAPISNIK SA 18.SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u, u mandatu 

2023/2027, koja je održana u utorak  5.11.2024. godine u 12,30 sati u sali 301. 

Prisutni: Merima Kurtović-Pašalić; Džemal Kahrica; Edis Fočo; Mubera Herac; Samir Gadžo;Mustafa 

Baručija;Ekrem Agić;  Minka Džihanić; Sanin Vila; Sadin Kavazović; Alen Pavić;Dragan Miljević 

Odsutni: Omer Bukić, Sanija Saljihi, Minja Erić 

Dnevni red: 

1. Zapisnik sa 17. redovne sjednice UO SSR u BHRT-u 

2. Aktualna situacija 

3. Finansije 

- Blagajnički izvještaj za mjesec septembar 2024. godine 

- Izvještaj Adriatic osiguranje za mjesec septembar 2024. godine 

4. Pomoć 

- Pomoć članovima sindikata za mjesec  oktobar 2024 godine 

5. Razno 

 

AD 1. Predsjednica M.Kurtović-Pašalić je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika 

u BHRT-u, otvorila 18.redovnu sjednicu UO SSR u BHRT-u, u mandatu 2023/2027.g i predložila dnevni 

red koji je jednoglasno usvojen, kao i Zapisnik sa 17. redovne sjednice UO  sindikata. 

AD 2. M.K.Pašalić  je upoznala  prisutne da je situacija ista kada je u pitanju naplata RTV takse, plaća 

je redovna a uplate penzionerima se čiste ,prema posljednjim informacijama za mart ove godine. 

Naglasila je da Sindikat I dalje insistira kod menadžmenta na povećanju toplog obroka u visini od 1 

posto od prosječne plaće u F BIH. Istaknula je da je od velikog značaja posjeta delegacije Komisije za 

saobraćaj i komunikacije ZDPSBIH koju je predvodio predsjedavajući  Jasmin Imamović,koja je 

realizovana  na inicijativu rukovodstva SSRuBHRT-u 30.10.2024.godine. 

Važno je da su članovi državne Komisije obišli pogone BHRT-a koji  su zastarjeli I na licu mjesta se 

uvjerili u katastrofalne uvjete rada o kojima  SSRu BHRT-u godinama unazad govori i apeluje na sve 

od menadžmenta do političara da se nešto mora poboljšati. Također, skrenuli smo pažnju članovima 

državne Komisije da  su plaće većine uposlenika i dalje nedopustivo niske i da nam zbog toga odlazi 

veliki broj kvalitetnih kadrova.  

Članovi  Komisije  su nam zahvalili što smo im omogućili da vide pozadinu i stvarno stanje u 

energetskim postrojenjima, voznom parku  i parceli koja je predmet prodaje zbog duga EBU-a. 

Odmah su pokušali iznaći  konkretna rješenja i prijedloge prije usvajanja budžeta ,kako bi resorno 

Ministarstvo moglo tražiti pomoć za BHRT-e. 

Zbog toga su od Menadžmenta tražili prijedloge projekata kako bi se iznašla sredstva za kotlovnicu i 

slično i odmah tokom telefonskog  razgovora  sa generalnim direktorom dogovoren je sastanak 

Menadžmenta u Komisiji  u državnom Parlamentu  u srijedu,6.11.2024.g u 13 sati. 

 

 

 

 



Ad 3.  Blagajnički izvještaj za mjesec  septembar  2024.godine je primljen k znanju. 

Izvještaj o poslovanju sa Adriatic osiguranjem za septembar  2024.godine je primljen k znanju. 

Na osnovu izvjštaja podnešenog od strane Dž.Kahrica o razlozima odgađanja i neodržavanja 

sindikalnog izleta, kao i o sredstvima planiranim za održavanje sindikalnog izleta, UO sindikata je 

jednoglasno usvojio  Odluku  o stavljanju van snage Odluke o održavanju sindikalnog izleta.    

 

Ad 4. Pomoć za oktobar  2024.g 

- Hot Minka  500 KM  / 3 dio 

- Kimeta Ramić 500KM/ 1 dio 

-  2 DM beby  bona u iznosu od 400 KM 

Odluka o pomoći  za mjesec  oktobar   2024.godine u ukupnom iznosu od 1400 KM je usvojena  

jednoglasno. 

 

Ad 5. Razno 

Članovi UO  upoznati su sa dopisom  direktora Imovine  za  ponudu o otpadnoj drvnoj sirovini. 

Zaključeno je da se predstavnici  Podružnica raspitaju da li ima neko ko je zainteresiran za ovu 

sirovinu i do petka da jave u viber grupu. 

Dž.Kahrica je još jednom istaknuo katastrofalno stanje u energetskim postrojenjima,  a na šta je 

sindikat upozoravao Menadžment  10 godina, jer se radi o postrojenjima starim  više od 40 godina, 

kao što je i sama zgrada RTV doma. 

 

U 12 sati 56 minuta  je završena sjednica . 

 

Izvršni sekretar/ica  

    Mubera Herac                                                                  Predsjednica SSSR u BHRT-u 

                                                                                                 Merima Kurtović-Pašalić 


